
 
 
Número: 1 
Data: 20/01/2020 
Lloc: Sala de Plens 
Hora 19:00 

 
Ordre del Dia 

1. Aprovació de les actes de les sessions anteriors. 
2. Conserges a les instal·lacions esportives municipals. 
3. Horaris d'entrenaments de les entitats esportives del municipi. 
4. Cartells a les instal·lacions esportives municipals. 
5. Subvencions. 
6. Altres informacions de  
7. Precs i Preguntes. 

 
Desenvolupament del Consell  
(breu explicació dels temes tractats incloent-hi els precs i preguntes) 

 
La Sra. Lourdes Vallès, presenta el Sr. Domènec Paloma com a nou president 
del Consell d Esports. 

 
1. Aprovació de les actes de les sessions anteriors. 
 

S aproven per unanimitat les actes anteriors del Consell Compartit i d Esports 
de data 7 de novembre de 2019 i 4 d abril de 2019 respectivament. 
 
 

Assistents Entitat 
Domènech Paloma Sancho Ajuntament-President del Consell 
Lourdes Vallès Reguant Ajuntament 
Montserrat Muñoz Ajuntament-Coordinadora 
Susana Ibáñez García Ajuntament-Secretària 
Monica Navarro Palacin Club Patinatge Olesa 
José Manuel Corzo Fernández Club Patinatge Olesa 
Salvador Bassó Parent Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard 
Juan José Agudo Bautista Club Atletisme Olesa 
Roser Cuesta Díaz Club Esportiu Olesa Patí 
Montserrat Solà Camins Club Esportiu Olesa Patí 
Jose Diaz Manzanares Unió Ciclista Olesana 
Joan Barnet Giménez  
Mercè Urrich Cazador Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87) 
Enric Lobo Martin Futbol Sala Olesa 
Anna Maria Banqué Almazan Futbol Sala Olesa 
Jordi Dalmases Alonso Nou Bàsquet Olesa 
Xavier Aliaga Diaz Nou Bàsquet Olesa 
Joan Escola Casanovas Club Tennis Olesa 
Peña Madridista Tomás Rivas Ruiz 
Blai Garcia Flores Societat Unió de pescadors Espo  
Club Twirling Olesa de Montserrat Ruth Lozano Pacheco 
Cup  Amunt (oient) Miquel Barreres 



 
2. Conserges a les instal·lacions esportives municipals 

 
El Sr. Enric del FSO exposa que en anteriors consell d Esports les entitats van 
demanar la necessitat de comptar amb conserges a les instal·lacions i que es 
va quedar que s havia de mirar, vol saber si s ha fet alguna actuació, en quan al 
Pav. Salvador Boada hi havia una persona que obria les instal·lacions al cap de 
setmana i s encarregava de fer les funcions de conserge entre setmana, la 
persona que ho feia ha dit que li han comunicat que ho ha de deixar de fer, 
concretament aquesta funció ho feia el Sebi i també estava l Antonio Sierra 
abans, es pensava que quan s obriria la piscina hi hauria algú que faria les 
funcions de l Antonio Sierra però ara ha canviat de departament i no hi ha ningú 
que ho faci. 
 
La Sra. Montse Muñoz respon que hi ha d haver una reorganització de tota 
l estructuració del departament, i demana paciència perquè s està avaluant com 
anirà tot.  
 
La Sra. Mercè de CEFO informa que en el camp de futbol també es necessita, 
perquè han hagut pintades contra membres de la junta, es senten sols, hi ha 
actes de vandalisme, pilotes robades, arriba un moment fins i tot que s han ficat 
amb la seva pròpia persona posant el seu nom en una pintada i dient 
barbaritats, diu que està molt dolguda, diu que es necessita una persona de 
conserge, demana que des de l Ajuntament es vigilin les instal·lacions, informa 
que han hagut d anul·lar entrenaments perquè no tenien pilotes, i demana de 
ficar càmeres. També informa que es fiquen dintre del bar i embruten i tirem 
ampolles dins del camp.  
 
La Sra. Lourdes exposa que el conserge seria per vigilar entre setmana i obrir i 
tancar instal·lacions al cap de setmana, el tema càmeres té una normativa molt 
complicada que un altre dia poden quedar amb la Eva Creus que els pot 
informar sobre aquest tema.  
 
La Sra. Lourdes, informa que pren nota de tot el que ha passat. La Sra. Mercè 
també informa que havia persones que van entrar fins i tot a dinar una paella. 
 
Es fa constar en acta que totes les entitats esportives estan en desacord amb 
els actes vandàlics que es fan a totes les instal·lacions esportives.  
 
La Sra. Lourdes informa que queda apuntat totes aquestes incidències i es 
mirarà a veure com es reestructura tots aquest llocs de treball i quan es tingui 
una resposta els la farà arribar. 
 
El Sr. Jordi Dalmases preguntar que si el club es compromet a tenir un 
conserge i pagar-lo el Club, es podria compensar aquesta despesa extra que te 
aquesta entitat. 
 
La Sra. Lourdes diu que cap entitat està pagant res per l ús de la instal·lació i 
l Ajuntament no pot arribar a pagar un conserge per les instal·lacions, 
evidentment voldria, però moltes vegades no és possible. 
 
El Sr. Tomás de la Penya Madridista diu que no entén como un Ajuntament no 
té autoritat per vigilar una instal·lació municipal, com permet això.  



 
La Sra. Lourdes respon que li sap molt greu que hagi passat això i que és 
mirarem de buscar una solució, potser no és un conserge, potser és buscar 
que l accés no sigui tant fàcil. El Sr. Jordi Dalmases diu que van passant els 
anys i les legislatures i el problema de conserge encara hi és. 
 
El Sr. Domènec diu que el tema de les càmeres s està mirant, ja que 
l Ajuntament té altres necessitats també d actes vandàlics. Ens apuntem 
aquesta necessitat de lluitar contra els actes vandàlics. Lourdes diu que tot el 
que estigui en les nostres mans intentarem fer-ho, el tema de les càmeres 
serveis jurídics està treballant molt en aquest tema, perquè hi ha una línia 
vermella que depèn d on enfoquen no es pot, i com que som un Ajuntament 
s ha de ser molt curós amb això. 
 
La Sra. Mercè informa que els robatoris i les destrosses al camp de futbol són 
moltes, porteries trencades, robatoris de xarxes, pilotes... 
 
El Sr. Enric vol deixa clar que al pav. Salvador Boada que tenia un treballador 
de l Ajuntament que feia el manteniment de la piscina i aprofitava per fer 
tasques de conserge. La Sra. Lourdes li respon que prenen nota i miraran fins 
a on poden arribar i els faran arribar la informació, i treballar tots en conjunt pel 
bé de les nostres instal·lacions. 
 

3. Horaris d'entrenaments de les entitats esportives del municipi. 
 
El Sr. Enric diu que es va comentar que es farien unes bases per mirar de 
repartir els horaris de forma objectiva abans  el curs, i recorda, que ja 
que és el primer consell, demana màxima celeritat perquè això es faci en marxa 
per poder-se adaptar. La Sra. Lourdes respon que el compromís que van 
agafar era cap al maig perquè les entitats sàpiguen amb temps dels espais del 
que poden disposar. 
 
La Sra. Montse Muñoz diu que es va parlar justament que pel maig havia 
d estar i les bases tindrem l oportunitat de poder veure-les. La Sra. Lourdes  diu 
que està bé que les entitats creixin però després no poden exigir més hores 
perquè les instal·lacions són les mateixes. 
 
El Sr. Domènec diu que això marcarà una mica el creixement de cada entitat 
depenent dels espais. La Sra. Roser del Club Olesa Patí pregunta quin referent 
s agafarà en quan al creixement, perquè hi ha entitats que no han parat de 
créixer i altres com ells que s han contingut pel tema dels espais. La Sra. 
Montse Muñoz li respon que en aquest moments no li pot dir, però si que és 
veritat que s hauria d obrir grup si es té l espai no al revés.  
 
El Sr. Xavier Aliaga de NBO pregunta per quan anys seria. La Sra. Montse 
Muñoz li respon que anualment es concretaran amb les noves altes o baixes. 
Podríem fer per exemple dos anys. 
 
El Sr. Jose Manuel del CPO diu que no es va tenir en compte la superfície del 
pav. Sant Bernat perquè ells poguéssim patinar. El Sr. Domènec li respon que 
Ensenyament es feia càrrec de la meitat d aquell pavelló i que van posar unes 
condicionants de com ha de ser aquell pavelló i quines característiques havia 
de tenir. La Sra. Lourdes diu que a qualsevol escola o institut tenen aquest 



tipus de terra.  
 

4. Cartells a les instal·lacions esportives municipals. 
 
La Sra. Montse Muñoz informa que es van reunir amb les entitats afectades, 
perquè l Ajuntament ha de cobrar les seves ordenances i que una vegada 
detectat l error s ha de corregir. Per alguns són un ingressos que deixen de 
tenir, però segur que sortirà alguna idea creativa perquè els sponsors puguin 
seguir facilitant aquest diners però d alguna altra forma que no sigui posant 
cartells a les instal·lacions.  
 
El Sr. Jose Manuel del Club de Patinatge pregunta que passarà ara amb les 
que estan penjades.  La Sra. Montse li contesta que s ha quedat que aquest 
any ho faran les entitats però a partir de l any vinent es farà tot directament amb 
el proveïdor. Aquest any ho farem com puguem però de cara al proper any es 
canviarà. El Sr. Jordi Dalmases diu que l Ajuntament va treure els cartells del 
bàsquet (i fa un incís de que els hi han de tornar), però s han quedat els que hi 
havia pintats.  
 
El Sr. Enric del FSO diu que a la reunió que van fer no els va quedar clar del 
tot, fins ara una entitat en una ordenança que posa un preu al m2, pagava un 
cartell perquè estava llogant un espai, si ara el format canvia a l inici de 
temporada es treuen els cartells i quan es van queixar els van tornar a penjar, 
van entendre que es tirava enrere en l aplicació d aquest canvi. Hi ha empreses 
que col·laboren en esports però a vegades no és econòmic sinó en especies, 
hem aplicat  com fins ara. Van rebre una carta de que els cartells 
els penjava l Ajuntament. 
 
La Sra. Lourdes respon que va haver una confusió però a nivell de normativa 
s estava fent una infracció. El Sr. Enric diu que tampoc entenc perquè ha de ser 
l empresari el que ha de pagar si el cartell el posa l entitat per agrair a 20 
entitats. La Sra. Lourdes respon que llavors seria el club el que ho hauria de 
liquidar. 
 
La Sra. Montse Muñoz diu que la paret és una instal·lació pública i la gestió és 
de l Ajuntament. El Sr. Enric diu que amb els convenis d espai es justificava fins 
ara perquè es gaudeixi d aquest 15 %.  
 
La Sra. Lourdes diu que segons l ordenança qualsevol empresa que vulgui fer 
publicitat ha de pagar a , que les entitats fan de pont s ha de treure 
perquè intervenció ha dit que això s ha de fer així, en cas que vulgueu fer una 
cosa més detallada hauríem de quedar per parlar només d això amb la 
interventora perquè us expliqui. 
 
El Sr. Enric diu que hi ha d altres ajuntaments que ho fan com per exemple 
Esparreguera.  
 
El Sr. Domènec diu que les parets són de  i el propietària és 
l Ajuntament i el que es beneficia d aquella publicitat ha de ser de l Ajuntament. 
 
El Sr. Xavier Aliaga diu que tenen clar que ells no penjaran cap cartell a les 
parets però demana que els tornin les pancartes. 
 



El Sr. Enric diu que per tancar el tema demanaria que ens retireu tots els 
cartells de publicitat comercial. 
 

5. Subvencions. 
 
La Sra. Lourdes informa que el 31 de gener finalitza el termini per presentar les 
justificacions. La Sra. Montse Muñoz diu que no s esperi a la darrera hora per 
presentar la justificació. S ha modificat l ordenança general de subvencions fins 
a 10.000 per no tenir que presentar justificants (factures), s està a la fase 
d aprovació definitiva de l ordenança general, al febrer  les noves 
bases i es calcula que a principis de març es podran presentar els nous 
projectes, no han de ser de funcionament ordinari, ha de ser projecte, la Sra. 
Lourdes diu que això és molt importat perquè si no s haurà de fiscalitzar 
sencera a l entitat que sigui. La Sra. Montse Muñoz informa que aquest any els 
projectes ordinaris que es presentin directament seran 0 euros.  
 
El Sr. Jose Manuel Corzo pregunta sobre l estat de les justificacions que s han 
presentat abans d acabament d any, la Sra. Montse Muñoz contesta que abans 
de l 1 de novembre les que han entrat i eren correctes s han pagat, i les altres 
cobraran quan s incorpori el romanent. 
 

6. Altres informacions de  
 
El Sr. Enric proposa que el dia 8 de març dia de la dona es pogués fer alguna 
activitat esportiva. La idea es ben acollida i es proposa a les entitats que facin 
propostes i que participin el màxim d entitats, la Sra. Montse Muñoz diu que 
enviarà un correu a les entitats per iniciar-ho. 
 

7. Precs i Preguntes. 
 

La Sra. Anna del FSO i el Sr. Enric presenten unes propostes per escrit i les lliuren 
a la Sra. Lourdes quedant còpia de les mateixes en aquest expedient. 

 
a les 20:45 hores 
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